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З А П И С Н И К  

СА XXII СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

XXII седница Скупштине Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 25. новембра 2022. 
године у конференцијској сали Хотела Палисад на Златибору. Седници су присустввују делегати из 44 школе 
чланице заједнице и Скупштине /списак присутних школа дат је у пролиог записника/, седници присуствује 
и 19 представника школа који нису делегати. Као гости и/или предавачи седници Скупштине присуствују и 
Радован Живковић /Министарство просвете – сектор за средње обрзовање и образовање одраслих/ 
Милица Герасимовић /ЗУОВ/, Вера Петровић /АТУСС – Београд/, Петар Ђекић /АТВСС – Ниш/, доц. др 

Стеван Цветићанин  и прoф. др Владимир Раис /ФТН Нови Сад, Департману за енергетику, електронику 
и телекомуникације/, Братислав Филиповић /Академија Филиповић/, Татјана Петровић /Фондација 
ТЕМПУС/, Јелена Рудић /СЕАВУС ИТ едукативни центар/, Милан Вукобарат и Зоран Николић. 

Седница Скупштине почела је у 10.05. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Заједнице, Небојша Соколовић је пожелео добродошлицу присутнима гостима и 

члановима Скупштине и захвалио се директору Техничке школе у Ужицу Драгану Туцаковићу што заједно са 
својим сарадницима учествује у организацији ове седнице Скупштине, као и заједничкој седици Скупштина 
ЗЕТШС и ЗМСШС која ће бити одржана у поподневном термину.  

Председник Соколовић је констатовао да седници присуствује 44 од укупно 87 делегата, што је 
довољан број за одржавање седнице и одлучивање, затим је предложио је следећи дневни ред: 

ДНЕВНИ РЕД 

1. Разматрање предлога и усвајање Статута ЗЕТШС  
2. Актуелности у средњем стручном образовању 
3. Представљање ЕРАСМУС+ програма Фондација ТЕМПУС 
4. Додељивање признања и захвалница 
5. Презентације партнера Заједнице 
6. Дисеминација ЕРАСМУС+ програма школа чланица ЗЕТШС 

 
Сви присутни чланови Скупштине су једногласно усвојили предложени дневни ред и затим се кренуло на 
расправу по тачкама дневног реда. 

Тачка 1. 
Председавајући седнице најавио је прву тачку дневног реда, а затим је дао реч известиоцу по овој 

тачки дневног реда секретару Заједнице Горану Станковићу. 
Секретар Заједнице Горан Станковић рекао је да се у складу са најавом са 21. седнице Скупштине 

Заједнице у Кладову у претходном периоду приступило изради новог Статута Заједнице. По речима 
секретара Заједнице на изради предлога новог Статута учествовали су Јелена Јевтић, секретар ЕТШ „Никола 
Тесла“ у Београду, правна и финансијска служба ЕТШ „Никола Тесла“ у Нишу и секретар Заједнице. 

Горан Станковић је даље констатовао да је уз позив за седницу Скупштине делегатима достављен 
предлог Статута о коме се, такође, расправљао и на 3. седници Председништва Заједнице и 2. седници ИО 
Заједнице које су одржане јуче (24. новембра у поподневним сатима) и да након тих седница имамо 
коначну верзију предлога Статута Заједнице. Пре него што је присутне упознао са изменама у односу на 



иницијални предлог Статута који је прослеђен делегатима у припреми седнице секретар Зајенице захвалио 
се колеги Ермидину Елезовићу, директору ЕТШ „Михајло Пупин“ у Новом Саду на изнетим сугестијама и 
предлозима. 

Предлог Статута допуњен је: 

− Чланом којим се дефинише делатност заједнице (члан 4.), 

− У члану којим се  дефинише врста чланства у Заједници прецизирано је да се статус почасног 
члана додељује физичком лицу, 

− Прецизирано је да само стални чланови плаћају чланарину, 

− У надлежностима Скупштине Заједнице дефинисано је да Скупштина предлаже и бира чланове 
Надзорног одбора 

− Председнику Заједнице укинута је одредба да предлаже чланове Надзорног одбора, 

− Код сталних комисија и радних тела додата је комисија за државну матуру. 
Након излагања секретара Заједнице председавајући Заједнице упитао је присутне да ли имају још 

неки предлог за иземну или допуну предлога Статута. 
Пошто није било предлога и сугестија председавајући је ставио на гласање предлог новог Статута 

Зајендице. За предлог новог статута сви прсутни делегати гласали су „ЗА“, није било делегата који су били 
уздржани или су гласали против. 

На основу изјашњавања делега Скуптина Заједнице електротехничких школа Србије доноси: 

О Д Л У К У  
I 

Усваја се предлог Статута Заједнице електротехничких школа Србије. 
Председник Соколовић честитао је свима усвајање Статута заједнице и рекао је да је уверен да ће 

нам нови Статут олакшати будући рад. 

Тачка 2. 

Председавајући седнице Скупштине позвао је госпођу Милицу Герасомовић да присутне упозна са 
новинама и актуленостима у средњем стручном образовању. 

Милица Герасимовић је поздравила присутне у своје име и у име њене колегинице Маје Тодоровић 
која је из оправданих спречена да присуствује данашњој седници Скупштине, у наставку Милица је 
присутне упознала са следећим актуелностима: 

У фази израде је стандард квалификације за образовни профил техничар електронике и аутоматике, 
након усвајања стандарда очекује се да се од фебруара отпочне са израдом ППНУ, 

Тренутно се ради на ревизији образовног профила техничар мехатронике, измене које ће се десити 
неће бити велике, 

За предстојећи ЗИ ради се на припреми приручника за образовне профиле сервисер 
телекомуникационих мрежа и сервисра расхладних и термичких уређаја,  

У фази припреме је Стручно упутство за реализацију ЗИ на крају школске 2022/23, 
ЗИ је развијен и за два образовна профила који нису по стандарду квалификације. 
У наредном периоду биће реализована обука за имплементацију ППНУ образовних профила техничар 

мултимедија, техничар процесног управљања и техничар телекомуникационих технологија, који су у 
примени од школске 2022/23. године. Обука ће бити реализована кроз непосредну обуку којој ће 
присуствовати по два представника школа које су уписале ученике у први разред у трајању од 4 сата и 
онлајн обуке за све наставнике која ће бит реализована у јануару. Термини непосредне обуке школе ће 
бити благовремено обавештене а места реализације су следећа: ЕТШ „Михајло Пупин“ у Новом Саду за 
техничара аутоматског управљања, ЕТШ „Мија Станимировић“ у Нишу за техничара мултимедија и ПТТ 
школа у Београду за техничара телекомуникационих технологија. 

Ускоро би требало да буду објављени правилници о стручној спреми и простору и опреми за нове 
ППНУ који су у примени а за које још увек нису објављени, 

Школе ће бити благовремено обавештене да ли ће доћи до измене Приручника за полагање МИ за 
образовне профиле техничар мехатронике и електротехничар информационих технологија. 



Небојша Соколовић се захвалио госпођи Герасимовић на пруженим информацијама и констатовао је 
да ће евентуална питања бити прослеђена електронском поштом и затим је позвао господина Радована 
Живковића. 

Радован Живковић се захвалио на позиву, поздравио је све присутне и изразио своје велико 
задовољство што је данас присутан на овој седници Скупштине. 

У наставку свог излагања присутнима је педставио систем средњег стручног образовања кроз 
статистичке податке у вези уписа редовних ученика у први разред 2021/22. и 2022/23. и податке о 
ванредном школовању на програмима преквалификације, доквалификације и прегледу издатих диплома. 

Тачка 3. 

Татјана Петровић се захвалила председнику Заједнице на упућеном позиву да присуствује седници 
Скупштине и могућности да презентује  ЕРАСМУС+ програм, затим је одржала презентацију на тему 
„Могућности финансирања пројеката за опште, стручно и образовање одраслих у оквиру Еразмус+ 
програма“.  

Тачка 4. 

Председник Заједнице Небојша Соколовић уручио је признања Зорану Николићу, бившем 
попредседнику Зајенице и наставну електрогрупе предмета у Првој техничкој школи у Крагујевцу и Милану 
Вукобрату, бившем попредседнику Зајенице и наставну електрогрупе предмета у ЕТШ „Михајло Пупин“ у 
Новом Саду за дугогодишњи рад и допринос у Заједници. Признања су додељена одлуком ИО ЗЕТШС на 2. 
седници ИО ЗЕТШС. 

Тачка 5. 

 У делу који је намењен представљању партнера Заједнице кратко представљање имали су: Вера 
Петровић /АТУСС – Београд/, Петар Ђекић /АТВСС – Ниш/, доц. др Стеван Цветићанин  и прoф. др Владимир 

Раис /ФТН Нови Сад, Департману за енергетику, електронику и телекомуникације/ који су поред 
кратке презентације департмана изразили спремност факултета да подржи такмичења које 
организује Заједница и да реализују програме стручног усавршавања наставника, Братислав 
Филиповић /Академија Филиповић/, Јелена Рудић /СЕАВУС ИТ едукативни центар/ - презентација 
едукативног центра и истраживања на тему кадровских потреба у ИТ сектору у Југоисточној Србији.  

Тачка 6. 

Срђан Павић, представник Средње техничке школе из Сомбора представио је активности ученика и 
наставника у оквиру пројекта „Преко мобилности до искуства“ који је реализован у оквиру ЕРАСМУС+ 
програма. 

 
Након завршетак презентације председавајући седнице Скупштине Небојша Соколовић захвалио се 

гостима и присутнима на учешћу у раду и затворио седницу. 
 
Седница Скупштине завшена је у 12.20 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг. 
  председник ЗЕТШС 


